
Verksamhetsberä,else RC 2022 

Under året som gått så har vi haft två tävlingar. Dels en 40+ som var väldigt 
uppskattat med ca 25 startande och finalen i Mittsvenskan med ca 40 startande. 
Båda tävlingarna gick väldigt bra och det är många som säger att vi har en väldigt kul 
och välskött bana.  

Testet med att ha matolja på banan istället för dustex föll väl ut, det var otroligt 
mycket lättare att underhålla banan och den höll väldigt bra. Med tanke på att vi inte 
är så många som jobbar med den så känns det väldigt roligt. Vi har förutom vanligt 
underhåll så har vi fortsatt med våran nya mindre bana som är anpassad till 
nybörjare. Satsningen på den banan tillsammans med hyrbilar är väldigt lyckad.  

Det är många nya som har kommit och kört, både barn och hela familjer. Flera av 
dom har fastnat och köpt egna bilar. Vi fortsätter det arbetet och hoppas att det ger 
fler medlemmar under nästa år. Förutom tävlingarna har vi haft öppet för körning som 
vanligt, det har kommit en hel del nya förare och det är väldigt troligt.  
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